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 חנוכת מפעל דולר שייב

 בפארק צבאים. PCMRאתמול נחנך במעמד שר האוצר חה"כ משה כחלון מפעל 
המפעל המייצר סכיני גילוח בעיקר ליצוא, הוקם בשנה האחרונה בעמק, לאחר בחינת מספר אתרים לבניית המפעל בארץ. 

 -בית שאן  -"להקים את המפעל כאן בארץ ובעיקר בעמק המעיינות  :התייחס לזה בדבריו ואמר להנהלת המפעל שר האוצר
 זהו מעשה ציוני. אני רואה חשיבות גדולה מאוד בהשקעה באזור. הבאתם תעשייה שהיא הייטק."

פארק, וכעת עם המפעל בשנים האחרונות מתרחשת תנופת פיתוח גדולה מאוד בפארק צבאים. מספר מפעלים הוקמו ב
החדש, שהוא מפעל עוגן בפארק אין ספק שהשנים הבאות יביאו איתן עוד פריצה משמעותית. מה שאומר, שיתווספו לאזור 
עוד אלפי מקומות תעסוקה במגוון תחומים. טכנולוגיים, חדשניים ועוד אחרים. אנו מברכים את הנהלת המפעל ושמחים 

ל, ומודים לשר כחלון על התמיכה החשובה בפארק התעשייה שהיא חלק מהצמיחה שבחרו לבנות כאן בפארק את המפע
 הכוללת בעמק.

 
 
 

  מפגש הנהגות
'פורום הנהגות בין הכנסים', כך קרא אגף צמיחה למפגש שנערך אתמול 
בספריה האזורית בנוה איתן, מתוך תכנית רב שנתית שבה נפגש הפורום שכולל 

רים, מרכזי משקים וחברי הנהלה פעילים מכל ישובי יו"רים, מנהלי קהילות, מזכי -
העמק למספר מפגשים שנתיים גם כדי ללמוד יחד וגם כדי לדבר על תחומים 

 ונושאים המעסיקים אותם ביום יום. 
במפגש הפעם, שמעו המשתתפים שהגיעו ממרבית יישובי המועצה את דר' שי בן 

אל -במציאות המשתנה, ואת תיראיוסף, סוציולוג ויועץ ארגוני שדיבר על מנהיגות 
כהן, מייסדת ומנכ"לית עמותת קדמה, שהיא יזמית ומניעה לפעולה על 'הנעה 

 לפעולה בתוך הקהילה'.
בסיום המפגש עודכנו הנוכחים בתוכניות שונות אותם מקדם משרד השיכון 

 במרחב הכפרי ואת תהליכי הלמידה שנעשים במועצה.
 
 
 

 שיוויון חברתי 
המשרד לשיוויון חברתי ביקר השבוע בעידן טכנולוגי. הוא התרשם מהמודל הייחודי ומשיתופי הפעולה וקיים אבי כהן מנכ"ל 

איתנו שיחה על האפשרות ליישם מודלים כאלו באזורים נוספים. המשרד לשיוויון חברתי מעורב ומסייע אצלנו בעמק במספר 
 נושאים חשובים.

 
 
 

 סבירסקי פרידה מ
חברתי במשרד הביטחון האמון בין השאר על גיוס לצה"ל של -נים האחרונות ראש האגף הביטחוניעמיקם סבירסקי שימש בש

שך חרדים, יהודים מהתפוצות ובני מיעוטים, כמו גם על המכינות הצבאיות. לפני כן היה ראש היחידה להתיישבות במשרד. במ
כל השנים הללו, פעל בשיתוף פעולה מיוחד עם המועצה האזורית בכל הנושאים הקשורים בביטחון ובהתיישבות. עמיקם 
שמסיים השבוע את תפקידו התקשר כדי להודות על שיתופי הפעולה רבי השנים עם המועצה, תוך אמירת דברי שבח ופרגון 

 ההתיישבות, החינוך, הצמיחה והקהילה.על עשייתה הרבה והטובה של המועצה בתחום הביטחון ו
 אנו, במועצה מודים לעמיקם על העשייה הרבה והפעילות הנרחבת ומאחלים לו המשך עשייה ופעילות.

  
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
  וק איכריםש

לפני שנה, וכתוצאה מפערי התיווך הגדולים בין החקלאים לרשתות השיווק, יזמה 
ומית ב'צים סנטר'. הרעיון סביב קבוצת תושבים מהעמק להקים שוק מתוצרת מק

השוק ומיקומו היה עידוד קנייה מקומית, וחיסכון בעלויות כתוצאה מפערי התיווך 
 בין החקלאים לרשתות השיווק. 

ביום שלישי, נפתח מחדש שוק האיכרים לאחר הפסקה של מספר חודשים 
והפעם בתמיכה של משרד החקלאות ובתוך אוהל ממוזג ענק שהוקם בחניית 

ים סנטר, אליו הגיעו חקלאים עם תוצרת מרהיבה ומגוונת, שכלל סוגים ומינים הצ
של ירקות ופירות ולצידם: גבינות, לחמים, ממרחים, מאפים, שמן זית, תבשילים 
ועוד. קהל גדול שהגיע בשעות אחר הצהריים המאוחרות מילא את חלל השוק 

צרת. השוק יפעל המקורה והממוזג, והביע שביעות רצון רבה מהמתחם ומהתו
, במתחם ויציג שלל תוצרת 15:00-20:00מדי יום שלישי בין השעות  ,אחת לשבוע

 חקלאית, טרייה ישר מהשדה, ובמחירים נוחים.
 
 
 

  טד בגיל עוז
שנה למדינה, החליטו בגיל עוז, לתת מקום  70-שנה לעמק ו 80-סביב העיסוק ב

רה, הרוח, המדע, נכבד לאנשים המופלאים של העמק, העושים בתחומי החב
פשר הצצה למגוון נושאים, ישא TEDהרפואה ובכלל. ביום שלישי התקיים ערב 

 להיכרות עם אנשים מעניינים ועשייה מבורכת. 
בערב המרתק השתתפו חגית פשחור )מירב( מורה לספרות, ד"ר דור רוס 
, )שלפים( מיקרוביולוג בטכניון, עדי שגיא )מירב( שלימד שיעור חשוב באנושיות

רוחב לב, נחישות וקהילתיות, ד"ר שני צרפתי )גשר( החוקרת את מסתרי המוח, 
שירי גורמן )כפר רופין( מנחת קבוצות נשים, דניאל )כפר רופין( מתרגמת לשפת 

 הסימנים, ונגה תמיר )ניר דוד( מוסיקאית.
בה המשפיעה על מעגלים רבים הערב המרתק והמיוחד הביא את סיפוריהם של אנשי העמק, ומעט מתוך עשייה ותרומה רח

 באוכלוסייה כאן, שם ובעולם, ותורמת למדע, לרפואה ולחברה. גאווה גדולה!
 
 
 
 
 
 

 שבת שלום !
 
 


